



**NEW BRUNSWICK**  
ENERGY & UTILITIES BOARD

COMMISSION DE L'ÉNERGIE ET DES SERVICES PUBLICS  
**NOUVEAU-BRUNSWICK**

## Notice

Section 52.2 of the *Gas Distribution Act, 1999* requires **Enbridge Gas New Brunswick Limited Partnership**, ("EGNB") to file an application with the New Brunswick Energy and Utilities Board (Board), on or before May 31, 2012, for the approval or fixing of rates and tariffs for the distribution of natural gas.

The Board is required to make an order approving rates and tariffs for the distribution of natural gas on or before September 30, 2012. The rates and tariffs will take effect on or before October 1, 2012.

The Board will hold a Pre-Hearing Conference, followed by a Technical Session at the Board's offices, 15 Market Square, Suite 1400, Saint John, New Brunswick on **May 8, 2012 beginning at 9:30 a.m.**

Interested parties may attend and make representations about the procedure to be followed, the issues to be considered and any other relevant matters.

Parties who intend to participate should indicate in writing, by 12:00 noon on **May 7, 2012** by notifying the Board and EGNB at the addresses below. In your letter please state the official language in which you wish to be heard.

**DATED** at the City of Saint John, New Brunswick, this 18th day of April, 2012.

### BY THE BOARD

Lorraine Légère  
Secretary of the Board  
New Brunswick Energy and Utilities Board

P.O. Box 5001  
Suite 1400, 15 Market Square  
Saint John, NB E2L 1E8

Telephone: (506) 658-2504

Fax: (506) 643-7300

E-Mail: [lrlegere@nbeub.ca](mailto:lrlegere@nbeub.ca); and  
[general@nbeub.ca](mailto:general@nbeub.ca)

Website: [www.nbeub.ca](http://www.nbeub.ca)

Louise Steward  
Manager, Regulatory Affairs  
EGNB

440 Wilsey Road, Suite 101,  
Fredericton, NB  
E3B 7G5

Telephone: (506) 457-7744

Fax: (506) 452-2868

E-Mail: [Louise.steward@enbridge.com](mailto:Louise.steward@enbridge.com)



COMMISSION DE L'ÉNERGIE ET DES SERVICES PUBLICS  
**NOUVEAU-BRUNSWICK**  
**NEW BRUNSWICK**  
ENERGY & UTILITIES BOARD

## Avis

L'article 52.2 de la *Loi sur la distribution du gaz de 1999* exige qu'**Enbridge Gaz Nouveau-Brunswick, société en commandite**, (ci-après dénommée « EGNB ») dépose une demande à la Commission de l'énergie et des services publics du Nouveau-Brunswick, le ou avant le 31 mai 2012, concernant l'approbation de la tarification de la distribution du gaz naturel.

La Commission est requise de rendre une ordonnance approuvant la tarification de la distribution du gaz naturel le ou avant le 30 septembre 2012. La tarification prendra effet le ou avant le 1er octobre 2012.

La Commission tiendra une conférence préalable à l'audience, suivie d'une session spécialisée aux bureaux de la Commission, 15, Market Square, bureau 1400, Saint John, Nouveau-Brunswick en date du **8 mai 2012 à compter de 9 h 30**.

Les parties intéressées peuvent assister et formuler des observations au sujet de la procédure à suivre, des enjeux pris en considération et de toute autre question pertinente.

Les parties qui désirent intervenir doivent le faire par écrit avant midi le **lundi 7 mai 2012** en notifiant la Commission et EGNB à l'adresse ci-dessous. Dans votre lettre, veuillez indiquer la langue officielle dans laquelle vous désirez être entendu.

**FAIT** en la ville de Saint John, Nouveau-Brunswick, en ce 18e jour d'avril 2012.

### PAR LA COMMISSION

Lorraine Légère  
Secrétaire de la Commission  
Commission de l'énergie et des services  
publics du Nouveau-Brunswick  
Boîte postale 5001  
15, Market Square, bureau 1400  
Saint John, NB E2L 1E8  
Téléphone : 506-658-2504  
Télécopieur : 506-643-7300  
Courriel : [lrlegere@nbeub.ca](mailto:lrlegere@nbeub.ca) et  
[general@nbeub.ca](mailto:general@nbeub.ca)  
Site Web : [www.nbeub.ca](http://www.nbeub.ca)

Louise Steward  
Gestionnaire, Affaires réglementaires  
EGNB  
440, chemin Wilsey, bureau 101  
Fredericton (Nouveau-Brunswick)  
E3B 7G5  
Téléphone : 506-457-7744  
Télécopieur : 506-452-2868  
E-Mail: [Louise.steward@enbridge.com](mailto:Louise.steward@enbridge.com)